



Australian Vanadium

Australian Vanadium 增加了另一位专家来领导钒预可行性研究

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 已任命 Todd Richardson 为其在西澳的 Gabanintha 钒项目进行预可行性研究 (PFS)。

Richardson 是钒生产和技术管理专家，将担任 Gabanintha 项目经理。

他最初的合同将为期三个月，他的职责将是监督预可行性研究。

Richardson 在澳大利亚和美国拥有超过 20 年的钒业务从业经验。

他曾在全球钒公司担任生产和技术管理职位。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium adds another expert to lead vanadium pre-feasibility study

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) has appointed Todd Richardson to drive its pre-feasibility study (PFS) for the Gabanintha Vanadium Project in Western Australia.

Richardson is a vanadium production and technical management expert and will take on the role as Gabanintha project manager.

His initial contract will be for three months and his role will be to oversee the PFS.

Richardson has over 20 years of vanadium operations' experience, in both Australia and the US.

He has worked for global vanadium companies in production and technical management roles.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China